رياض رعد الجبوري





07854720078 ♀ العراق **کې** ذکر riyadhraad0@gmail.com 🗥 العراق واسط

الهدف الوظيفى

أسعى للعمل كأستاذ جامعي في مؤسسة تعليمية , حيث يمكنني تطبيق خبرتي ومعرفتي الأكاديمية لتحقيق التميز في التدريس والبحث العلمي. أهدف إلى توفير بيئة تعليمية ملهمة وداعمة للطلاب, وتعزيز المهارات الأكاديمية والمهنية لهم. كما أسعى للمساهمة في تطوير المناهج الدرآسية وتنمية المواهب الشابة في مجالي الأكاديمي والبحثي.

المؤهلات الأكاديمية	
2015 ← 2011	كلية دجلة الجامعة العراق بكالوريوس في مالية و مصرفية
2018 ← 2016	جامعة بونا الهند ماجستير محاسبة متقدمة وضرائب
2022 ← 2018	جامعة شيفاجي الهند دكتوراه محاسبة متقدمة
الخبرات العملية	
2022 ← 2018	محاضر في جامعة شيفاجي الهند تدريسي كمحاضر في جامعة شيفاجي الهند, يشمل دوري وواجباتي مجموعة من المسؤوليات مثل التدريس والبحث الذي يساهم في التطوير التعليمي والأكاديمي للطلاب والأداء العام للجامعة.
02-2023 🗲 حتى الأن	جامعة الفراهيدي تدريسي كمدرس دكتور في جامعة الفراهيدي, يشمل دوري وواجباتي مجموعة من المسؤوليات مثل التدريس والبحث الذي يساهم في التطوير التعليمي والأكاديمي للطلاب والأداء العام للجامعة.

المهارات التقنية

مايكروسوفت وورد
مايكروسوفت اكسل
مايكروسوف باوربوينت
SPSS

المهارات الشخصية

- ◄ الاهتمام بالتفاصيل وقدرات تنظيمية عالية.
- ✔ القدرة على العمل بشكل منفرد او ضمن فريق عمل
- ◄ مهارات ممتازة في نطق اللغة الإنجليزية والمفردات والقواعد

اللغات

****	العربية
$\Diamond \bigstar \bigstar \bigstar \bigstar \bigstar$	الانجليزية
☆☆☆☆★★	الهندية
	الهوايات

\$	
السفر	السباحة

ابحاث والنشر الاكاديمي

- لقد قمت بنشر في مجلة مفهرسة بـ Scopus Q4 بحثاً بعنوان "دراسة تأثير رأس المال الكافي على سيولة البنوك" في البنوك الهندية 2022
- شاركت في المؤتمّر الدولي ونشرت ورقة بحثية بعنوان "Blockchain وتحدياتها المحتملة في ضريبة الدخل والمحاسبةُ والتدقيق" في الهند, 2023.
- بالاضافة شاركت في العديد من الفعاليات العلمية الدولية من مؤتمرات وورش والندوات العلمية, حيث قدمت فيها العديد من الأبحاث التي تم نشرها في وقائع المؤتمرات

عضوية في اللجان

- عضو اللجنة الامتحانية لقسم المحاسبة كلية الادارة والاقتصاد جامعة الفراهيدي
 - عضو لجنة تصنيف قسم المحاسبة كلية الإدارة والاقتصاد جامعة الفراهيدي

RIYADH RAAD ALGBURI

Doctor lecturer

♥ IRAQ	1 07854720078	
🗥 Iraq Wasit	riyadhraad0@gmail.com	ರು male

PROFILE

I seek to work as a university teacher in an educational institution, where I can apply my academic experience and knowledge to achieve excellence in teaching and academic research. I aim to provide an inspiring and supportive learning environment for students, and enhance their academic and professional skills as well as seek to contribute to the development of university curricula and developing young talents in the academic and research fields.

EDUCATION

09-2011 > 07-2015	Dijlah University College Bachelor in Financial Banking
07-2016 → 07-2018	Pune University INDIA Master in Accounting and Taxation
07-2018 🗲 11-2022	Sivaji University Kolhapur Advance Accounting

WORK EXPERIENCE

07-2019 🔿 07-2022	Ph.D student
	Lecturer

As an Lecturer in al Shivaji University Kolhapur, my role and duties encompass a range of responsibilities such as teaching and research that contribute to the educational and academic development of students and the overall functioning of the university.

02-2023 → present Alfarahidi

Lecturer

As an Lecturer in Al farahidi University, my role and duties encompass a range of responsibilities such as teaching and research that contribute to the educational and academic development of students and the overall functioning of the university.

PERSONAL SKILLS

- ✓ Networking, negotiating, and problem-solving skills
- ✓ Able to work on my initiative or as part of a team
- Excellent conceptual and analytical skills
- ✓ Managing tasks and problem-solving skills
- ✓ Detail oriented, strong organization and a high degree of accuracy
- ✓ Analysis and Decision-Making skills

SOFTWARESKILLS

Microsoft Power Point	
Microsoft Word	
Microsoft excel	
SPSS	

LANGUAGES

English	
Arabic	•••••
IDIA	$\bullet \bullet \circ \circ \circ \circ$



<u>a</u>

Reading

Swimming

PARTICIPANT & PUBLICATION

- I have published in a Journal indexed by Scopus Q4 a paper entitled "Study the effect of adequate capital on bank liquidity "in Indian banks, 2022
- I participated in an international conference and published one paper "Blockchain and Its Potential Challenges in Income Taxation, Accounting, and Auditing" in India, 2023.
- In addition, I participated in many international scientific events, including conferences, workshops, and scientific symposiums, where I presented many research papers that were published in conference proceedings.

MEMBERSHIPS

- Member of the Examination Committee of the Accounting Department, Faculty of Administration and Economics, Al-Farahidi University
- Member of the Accounting Department Ranking Committee, Faculty of Administration and Economics, Al-Farahidi University proceedings.